
Jak dobrze pomagać? - Posłuchaj rozmowy z

udziałem Dariusza Karłowicza i ks. Jacka

Stryczka

Mam ogromny problem, ilekroć słyszę, że powinno dawać się wędkę, a

nie rybę. Są ludzie, którzy po prostu potrzebują ryby, jak im dziś jej nie

damy, to możemy nie zdążyć dać im później wędki

 

W audycji O wszystkim z kulturą goście: ks. Jacek Stryczek i dr Dariusz

Karłowicz - rozmawiali z Barbarą Schabowską o tym Jak dobrze

pomagać

- Mam ogromny problem, ilekroć słyszę, że powinno dawać się wędkę, a

nie rybę. Są ludzie, którzy po prostu potrzebują ryby, jak im dziś jej nie

damy, to możemy nie zdążyć dać im później wędki - mówił Dariusz

Karłowicz na antenie radiowej Dwójki

Słuchaj audycji w radiowej Dwójce

http://www.polskieradio.pl/8/3664/Artykul/1561491,Ks-Jacek-Stryczek-Jezus-nie-dawal-jalmuzny

